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39.sjednica

ZAPISN IK

(skrateni zapisnik)

Sa sastanka sjednice Skolskog odbora kojije odrian 23.7.2024. godlne u prostorijama

Osnovne Skole Antun Gustav Mato5, s poaetkom u 14 sati. Na sastanku su prisutni flanovi Skolsko8

odbora: Nevenka Kovaievii, svjetlana Baii6, Ruia Drmii, Luka Juri6, Zdenko serafini, Melita Mijii i

Mario Adamovii te ravnateljica Bandii. sjednicu je sazvala ravnateljica Skole,Ljiljana Bandii.

DNEVNI RED

l.Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,

2. Usvajanje prijedloga polugodisnjeg izvjestaja Financuskog plana za razdoblje od 01.su einia,2024.-

30.1ipnja,2024.

3. Usvajanje Statuta OS Antun Gustav Matos Tovarnik

4. Razno.

Sjednicu je otvorila ravnateljica Bandii, te predala rijea predsjednici 50 Nevenki Kovadevii. Pod prvom

tofkom dnevnog reda usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice te se prello na drugu todku dnevnog

reda. Ravnateljica Bandii je istaknula da je naSa ustanova duina napraviti i usvojiti pri.iedlog

polugodilnjeg izvjeitaia Financijskog plana za razdoblie od l.sijetnja, 2024.-30.lipnja, 2024. elanovi 5O

dobili su primjerak izvjeStaja da se s njim upoznaju itu su vidljive sve stavke a pogotovo one koje se

odnose na prihode, rashode iviSak ili eventualni manjak prihoda i primitaka. lzvje56e je u cijelosti

sastavni dio ovog zapisnika. Kako niie bilo primjedbi niti prijedloga na izvjestaj , dan je na glasanje' sa 7



glasova za i nitijednim protiv usvojen je prijedlog polugodisnjeg izvjeitaja Financijskog plana za

razdoblje od 01.sijeanja, 2024.-3O.lipnia, 2024.

zakljutak:

Donesena je Odluka o usvajanju prijedloga polugodiSnjeg izvjeitaja Financijskog plana za razdoblje od

l.sijetnja, 2024.-3O.lipnja, 2024.

pod treiom todkom, bilo je potrebno donijeti odluku o usvaianju Statuta OS Antun Gustav Matos

Tovarnik, nakon lto smo dobili prethodnu suglasnost osnivata na Statut, pojasnila je predsjednica 50.

Nakon toga se glasovalo. Sa 7 glasova za i nitijednim protiv usvojen.ie Statut OS Antun Gustav MatoS

Tovarnik. Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika.

pod aetvrtom toakom , ravnatel.iica je upoznala ilanove 50 sa radnjama za kra.i skolske godine i

pripremama za cjelodnevnu nastavu.

Kako nije bilo vile pitanja niti prijedloga, sjednica je zavriena u 14,30 sati.

za pisniaa r: o

r,4l0J'r

KLAS AtoOT -04 / 24-02 / 23

URBROJ: 2196-82-24-O!-OL


